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Inleidende toelichting In december zijn door adviesbureau BVA Verkeersadviezen 
de uitkomsten van onderzoek naar verkeersveiligheid in 
Fryslân gepresenteerd. Uit de uitkomsten blijkt dat de 
verkeersveiligheid in Fryslân stagneert en op sommige 
gebieden zelfs achteruitgaat. Het aantal dodelijke slachtoffers
is de laatste jaren gestegen. Het aantal gewonden op de fiets
stijgt ook. 

De fracties JA21 en GrienLinks stuurden over dit onderwerp 
op 13 december vragen in. Omdat de vragen van JA21 
eerder waren binnengekomen, konden onze vragen niet in 
behandeling worden genomen. Inmiddels zijn de vragen van 
JA21 beantwoord (9 januari, kenmerk 02182682). Omdat 
onze vragen daarmee nog niet beantwoord zijn, stellen we 
deze extra vragen hierbij alsnog.

De provincie is bezig met het maken van een nieuw 
provinciaal verkeersveiligheidsplan. Daarin ligt de nadruk op 
educatie en voorlichting, maar de Fietsersbond heeft 
meermaals aangegeven dat ook maatregelen noodzakelijk 
zijn in de inrichting, zoals veiliger oversteekplaatsen, veiliger 
fietspaden, weghalen van obstakels, enzovoorts. Wij delen 
deze mening en daarom hebben wij een aantal vragen.

Vragen 1. Wordt uit het onderzoek duidelijk op wat voor provinciale 
locaties ongevallen hebben plaatsgevonden en zo nee, 
bent u bereid dat ook te laten onderzoeken?

2. In het nieuwe verkeersveiligheidsplan wordt vooral 
ingezet op educatie en voorlichting. Kunt op basis van het
onderzoek aangeven of de meeste ongevallen in Fryslân 
ontstaan door een gebrek aan kennis over 
verkeersveiligheid?

3. Op 23 maart 2022 is een motie van GrienLinks, SP en 
PVV in de Staten aangenomen om substantieel meer 
provinciale oversteekplaatsen aan te passen en veilig in 
te richten. Kan de gedeputeerde vertellen hoe de 
uitvoering daarvan verloopt?

4. In de beantwoording aan JA21 staat: Wij merken daarbij 
op dat de doelstelling “0 dodelijke verkeersslachtoffers” 
uit het RMP met name een ethische doelstelling is. Wat 
bedoelt het college concreet met deze uitspraak? En hoe 
ziet u deze uitspraak ten opzichte van het door de Staten 
aangenomen amendement (23 maart 2022, Fryslân 
Fietsfeilich Fytslân 2.0): De verkeersveiligheid van 
fietsers is in 2030 verbeterd, waarbij het aantal 
ziekenhuisgewonden en doden onder fietsers in Fryslân 
zoveel mogelijk daalt. 
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